
Reagiranje Rodoljuba Kosića, predsjednika ID Poreč, na tiskovnu konferenciju porečkog 

HDZ-a održane 23. Prosinca o.g. 

Poštovani gdine Smolčiću! 

Na Vašoj ste zadnjoj press konferenciju HDZ-a vrlo grlato i ispod svakog kulturnog, pa i 

političkog dostojanstva prozvali formiranje podružnice ISTARSKIH DEMOKRATA Poreč i 

mene osobno. Možda nisam dobro razumio, ali po Vašem istupu na pressici ispada da smo od 

Vas osobno trebali zatražiti suglasnost koga će članovi ID Poreč izabrati za predsjednika 

podružnice. Ili je onakav Vaš istup samo posljedica straha da ćete sa pojavljivanjem nove 

politčke stranke na gradskoj političkoj sceni izgubiti jedan dobar dio svojih glasača? 

Aktivnosti Vaše stranke u predizborno vrijeme, a posebno za vrijeme drugog kruga izbora za 

Gradonačelnika grada Poreča, pripomogle su (što izravno, što neizravno) kandidatu IDS-a i 

aktualnom gradonačelniku Poreča da pobijedi na izborima. To su, gosp. Smolčiću, činjenice i 

aktualna porečka politička realnost, htjeli Vi to danas javno priznati ili ne.  

U svezi sa aktivnostima vašeg vijećnika gdina Prgića u funkcioniranju GV-a, isprčavamo se 

na nespretnoj formulaciji do koje je došlo na našoj osnivačkoj skupštini. Naime, stav našeg 

kluba vijećnika je jedinstven u ocjeni da, gdin Prgić u GV-u djeluje sa pozicije oporbenog 

vijećnika u čemu je do sada imao podršku našeg kluba vijećnika, a vjerujem da će tako ostati i 

u buduće. 

Što se pak tiče Vaših navoda i neprimjereno teških kvalifikacija na moj račun vezano uz 

„slučaj kamen“, malo ću reći ako kažem da bi trebali, po onoj našoj staroj narodnoj „pojesti 

tonu morske soli“, kako bi mogli razumjeti i kvalitetno sagledati realno stanje porečke 

političke scene, a da o vašoj kulturi  komunikacije i ne govorim. Dobronamjerno Vam 

savjetujem, da prije Vašeg slijedećeg javnog istupa na tu temu, od Vaših informatora u 

problematici „porečkog kamena“ prikupite dodatne informacije, ili da barem pozorno 

pročitate prigodne članke koji su o tome izvještavali. Možda ćete tada uspjeti odgonetnuti tko 

su pravi akteri „slučaja kamen“, čiji su maštoviti, bolesni umovi osmislili i sproveli u djelo 

cijelu zamisao, a o kojima do danas u javnosti nema ni riječi i nitko ih ne spominje.  

U sudskom postupku, koji je okončan odgovarajućom presudom. bio sam trećeoptuženi, uz 

prvooptuženog gradonačelnika Štifanića, i drugooptuženog sadašnjeg direktora Usluge 

Lakovića. Moja krivica sadržana je u pogrešci što nisam dovoljno kritički pregledao 

dokument kojega sam dobio na potpis od strane mojih suradnika, a koji je bio izrađen po 

inicijativi Grada. Sve aktivnosti oko pripreme spornog dokumenta bile su autonomno 

poduzimane između stručnih službi, a ja sam se samo pojavio prilikom potpisa istog. Istina je 

i ta, da mi ni od koga nije skrenuta pažnja da potpisivanjem spornog dokumenta činim 

prekršaj. Zbog mog postupka danas snosim odgovarajuće posljedice proizašle iz sudskog 

postupka, ali ne osjećam se zbog toga kriminalcem, nisam ostvario nikakvu osobnu korist, te i 

dalje mirno spavam. 

Porečki „slučaj kamen“ bacio je ružnu sliku na destinaciju i neke sugrađane samo zahvaljujući 

bahatom i prepotentnom ponašanju pojedinih politićkih prvaka koji i danas vladaju Porečom. 

To je, ujedno, bio i jedan od razloga zbog čega sam istupio iz IDS-a, te se stavio na 

raspolaganje onima, koji žele uravnoteženjem politićke scene smanjiti pojavu sličnih 

događanja i stradavanja nedužnih sugrađana. 
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